
ZAPISNIK

s 1. sjednice Vijeća Odjela za glazbu akademske godine 2014./2015., održane 

14. listopada 2014. godine u 12 sati

Prisutni: Pročelnik red. prof. mr. art. Bashkim Shehu, doc. art. Laura Čuperjani, izv. prof. mr.
art. Mirjana Grakalić, doc. art. Dražen Košmerl, Branko Okmaca, v. pred., izv. prof. mr. art.
Zdenko Osip, mr. art.   Elda Percan- Krajcar, v.  pred., doc. dr. sc. Lada Duraković, prof. art.
Massimo Brajković, doc. dr. sc. Sabina Vidulin, doc. art. Franko Božac i student Bartol Buljan.

Opravdano odsutni: doc. mr. art. Sofija Cingula, doc. art. Denis Modrušan (sabbatical)

Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Informacije pročelnika

2. Reakreditacija

3. Obljetnica studija Glazbene pedagogije

4. Natječaji

5. Koncerti i turneja

6. Razno

Dnevni red jednoglasno se usvaja.

Ad 1.

Pročelnik Shehu pita prisutne ako netko ima primjedbe na prošla dva zapisnika (16. i  17.
zapisnik).

Doc. Duraković daje primjedbu na 11. točku 16. zapisnika te moli da se unesu izmjene.

Vezano uz 17. zapisnik pročelnik ističe zamolbu Eveline Petrinić, koja je dodana naknadno,
zbog slučajnog propusta.  Prisutni  traže  da  joj  se  uz  odobrenje  zamolbe  da  rok  do kraja
listopada da položi kolegij Klavir 2. Odluka se jednoglasno usvaja.

Primjedbe  prof.  Grakalić  vezane  su  uz  zamolbe.  Ističe  da  se  pravilnik  o  studiranju  mora
poštivati, da za sve postoje kriteriji  i  isti  se trebaju poštivati. Njezin je prijedlog da Vijeće
Odsjeka riješi zamolbe.

Doc. Čuperjani dodaje kako se zamolbe rješavaju na Odboru za nastavu ali da su ovoga puta
zbog upisa bile na dnevnom redu Vijeća.

Oba zapisnika s izmjenama se jednoglasno usvajaju.

Ad 2.

Doc.  Laura  Čuperjani  obavještava  prisutne  o  postupku  predstojeće  reakreditacije  Odjela
informacijama sa radionice u Zagrebu.  Napominje važnost teksta samoanalize,  te važnost
grupiranja ljudi u timove kako bi se ista što efikasnije odradila. 



Pročelnik Shehu izvještava kako je s Rektorom i prorektoricom dogovoreno da će se izdvojiti
200.000,00  kn  za  knjižnicu  Odjela.  Predlaže  nastavnicima  da  literaturu  koja  se  ne  može
nabaviti  donesu na Odjel  kako bi  se  napravila  odvojena knjižnica koja  će  biti  zaštićena i
osigurana. Za to su predviđeni kabineti 9 i 10.

Prijedlog se jednoglasno usvaja.

Ad 3.

Predviđeno je pokretanje Tabule musicae. Povjerenstvo doc. Vidulin, doc. Čuperjani i prof.
Shehu će napraviti i proslijediti svima na znanje. Prijedlog se usvaja, a rasprava o Tabuli se
odgađa.

Doc. Vidulin je najavila prisutnima kako će se održati Forum studenata Glazbene pedagogije.

Ad 4.

Pročelnik Shehu obavještava prisutne o natječajima u tijeku te kaže da su se na natječaj za
višeg asistenta javili sljedeći kandidati: Radaković, Radić i Gorup. Daje prijedlog da u Komisiji
budu  kompozitori:  predsjednik  komisije  prof.  art.  Massimo  Brajković,  doc.  art.  Laura
Čuperjani i prof. mr. art. Shehu (3 člana Komisije po naputku zagrebačke Akademije). Doc.
Duraković  predlaže  da  u  komisiji  bude  i  glazbeni  teoretičar,  npr.  v.  pred.  Okmaca i  prof.
Mirjana Grakalić. Prof. Brajković daje prijedlog da treći član bude neutralan, npr. iz Ljubljane,
na što pročelnik predlaže prof. art. Jani Goloba. Dakle: Stručno povjerenstvo u sastavu: 1.
prof.art.  Massimo  Brajković,  predsjednik,  2.  prof.art.  Jani  Golob,  član,  3.  doc.  art.  Laura
Čuperjani, član.

Prijedlog se jednoglasno usvaja.

Vezno uz natječaj za docenta; pročelnik predlaže komisiju: izv. prof. Zdenko Osip, prof. mr. art.
Jakša Zlatar. 

Prijedlog se jednoglasno usvaja.

Ad 5.

Pročelnik Shehu izvještava da turneja harmonikaša kreće 22. studenog.
Svečano otvorenje koncertne sezone održati će se 30. listopada u Domu hrvatskih branitelja.
Pročelnik poziva sve da budu prisutni na svečanom otvaranju.

Ad 6.

Pročelnik izvještava o potvrdi gostovanja vrhunskog harmonikaša Mike Väyrynena od 01. do
07. prosinca, te da će za to gostovanje isti primiti naknadu od 750 Eura. 



Pročelnik dodaje kako je dobio još dvije zamolbe dvoje studenata: Mislava Svibena i Hrvoja
Štimca. Obojica mole da im se odobri pohađanje nastave iz kolegija 1. godine diplomskog
studija Orkestar i Komorna glazba.
Zamolbe im se odbijaju.

Doc. Košmerl moli da se odabere zamjena za studenticu Tihanu Novak koja je član Odbora za
kvalitetu Odjela za glazbu, a koja je ovaj semestar na Erasmusu. Odlučeno je da studenti sami
izaberu osobu koja će ih predstavljati.

Doc. Čuperjani predlaže doc. Košmerla za novog člana Odbora za nastavu. 

Prijedlog se jednoglasno usvaja.

Time je dnevni red iscrpljen. Sjednica Vijeća završena je u 13.35 sati.

Zapisnik izradila Selma Ibrišagić.

Pročelnik 

prof.mr.art. Bashkim Shehu

KLASA: 003-08/14-05/27

URBROJ: 380-03-14-1


